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Protokół nr RG.0002.42.2021 

z XLII Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 14 radnych, w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz Lubański – Wójt, Gabriela 

Zając – Skarbnik. Lista obecności w załączeniu. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30.06.2022r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2022 

rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finanso-

wej na lata 2022 – 2031 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Kobiór na rok szkolny 2022/2023 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych 
9. Sprawy bieżące. 

10. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Wójt wniósł o dodanie do porządku obrad rozpatrzenia i podjęcia uchwał w sprawie: 

„Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

kanalizacyjnych w Gminie Kobiór na latach 2022-2026 (od dnia 01.01.2022r. do dnia 

31.12.2026r.)” oraz „zmiany uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin  zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 

stanowisk różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć pedagogów, psychologów, logopedy i doradcy zawodowego 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Kobiór” 
 

Radni jednogłośnie zagłosowali za rozszerzeniem porządku obrad. Wniesione punkty otrzymują 

numery odpowiednio 9 i 10. Pozostałe punkty porządku obrad otrzymują numery kolejne. 

 

Przed przystąpieniem do właściwego porządku obrad Przewodniczący udzielił głosu Wicestaroście 

Pszczyńskiemu oraz Prezesowi Zarządu Towarzystwa Miłośników Ziemi Pszczyńskiej, którzy 

zaprezentowali informacje o lokalnej marce ziemi pszczyńskiej, przyznawanej produktom 

wytwarzanym na terenie powiatu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30.06.2022r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
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4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, które miały miejsce w okresie od 1.07.2022 do 25.08.2022. 

 

 

Radny Czesław Świerkot zapytał czy sieć średniego napięcia w okolicy Domu Pomocy Społecznej 

przy ulicy Promnickiej przyjmie formę napowietrzną. Wójt odpowiedział, że zastosowana będzie 

głównie metoda przewiertu. 

 

Radna Paulina Myszor nawiązała do przebudowy ulicy Tuwima – część odcinków ulicy nadal 

oczekuje na wykonanie prac. Wójt odpowiedział, że docelowo na ulicy Tuwima przewidziano 

wykonanie nakładki. Zakresy prac będą uzależnione od dostępnych środków i obowiązujących cen.  

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2022 

rok 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2022 – 2031 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kobiór na 

rok szkolny 2022/2023 

 

Przewodniczący odczytał § 1 uchwały oraz poinformował, że jej projekt uzyskał pozytywną opinię 

komisji połączonych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych 
 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Kobiór na latach 2022-2026 

(od dnia 01.01.2022r. do dnia 31.12.2026r.) 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie tygodniowego obo-

wiązkowego wymiaru godzin  zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obo-

wiązki określone dla stanowisk różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć pedagogów, psychologów, logopedy i doradcy 

zawodowego zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Kobiór 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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11. Sprawy bieżące. 

 

Radny Zygmunt Jaromin zapytał czy nadal aktualna jest sprawa modernizacji oświetlenia na ulicy 

Błękitnej. Wojt poinformował, że projekt przebudowy ulicy obejmuje także infrastrukturę. 

 

Radna Magdalena Weintritt zwróciła uwagę, że autobusy odbywające postój na przystanku przy 

ulicy Kobiórskiej sprawiają, że piesi przekraczający w tym miejscu jezdnię są niewidoczni. Wójt 

odpowiedział, że sprawa postojów autobusu linii M10 wymaga wyjaśnienia.  

 

Radny Czesław Świerkot poruszył kwestie nieporządku i śmieci w okolicy sklepu „Żabka“. Wójt 

odpowiedział, że w okolicy pojawiły się już dodatkowe kosze na śmieci opróżnianie przez brygadę 

komunalną. Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki dodał, że problem dewastacji oraz 

śmiecenia występuje niestety także w innych rejonach. 

 

Radna Paulina Myszor zwróciła uwagę na pobocza ulicy Rodzinnej miejscami porośnięte wysoką 

trawą, która ogranicza widoczność oraz na przystanek autobusowy na ulicy przelotowej – autobus 

zatrzymuje się na drodze tamując ruch. Wójt odpowiedział, że w obu przypadkach są to drogi 

powiatowe. Ponadto przy ulicy Rodzinnej znajduje się jedna zaniedbana działka, które właściciel 

przebywa za granią i jest nieuchwytny. Planowana jest przebudowa ulicy Przelotowej, może przy 

tej okazji utworzy się zatoczkę dla autobusów. 

 
12. Interpelacje, zapytania i wnioski 

 

Nie zgłoszono. 

 

13. Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął sesję. 

 

 

 

 

 

 

 

 


